



余振強紀念第二中學
Yu Chun Keung Memorial College No.2
香港薄扶林置富徑一號
1 Chi Fu Close, Pokfulam, Hong Kong
Tel.: (852) 25518285 Fax: (852) 28753867
Website: <http://www.yck2.edu.hk> E-mail: office@yck2.edu.hk

For School	
Reference No.	
Signature	

2023-24 中一自行分配學位申請表
2023-24 Secondary One Discretionary Places Application Form

I. Personal Particulars of Application (Student) 申請人 (學生) 資料

Surname (Chinese) 中文姓氏		Given Name (Chinese) 中文名字		Student's Recent Photo 學生近照				
Surname (English) 英文姓氏		Given Name (English) 英文名字						
Date of Birth 出生日期	(D) (日)	(M) (月)	(Y) (年)				Age 年齡	Sex 性別
Place of Birth 出生地點			Nationality 國籍					
HKID Card / One way Permit / Passport No. 香港身分證 / 港澳通行證/ 護照號碼.								
Name of Primary / Secondary School 現就讀中 / 小學名稱								
Student Reference No. 教育局學生編號 (STRN)			Religion 宗教					
Home Address 住址								
Tel No. 電話號碼	Home 住宅		Mobile 手機					

II. Parents' Particulars 家長資料

	Father 父親	Mother 母親	Guardian 監護人
Name of Chinese 中文姓名			
Name of English 英文姓名			
Occupation / Position 職業 / 職位			
Contact Telephone No. 聯絡電話			
Home Address (if different from Applicant's) 地址 (如與申請人有別)			

III. Name of School(s) Attended 曾就讀學校名稱

Date 日期		Level 程度	Name of School 學校名稱
From (m/y) 由 (月/年)	To (m/y) 至 (月/年)		

IV. The latest Academic Result 最近一學期學行表現

Chinese 中文	English 英文	Mathematics 數學	Conduct 操行

V. Participation in Extra-curricular Activities and Awards 參與課外活動及獲獎情況

Year 年份	Activities 活動名稱	Organization 舉辦機構	Awards 獎項

If the applicant's parent(s) or sibling(s) has/have studied or is/are studying in this school, please fill in the information below.
如申請人的親友現在或曾於本校督就讀，請填寫下列資料。

Name 姓名	Class 班別	Year 年份	Relationship with Applicant (student) 與申請人(學生)關係

Remarks 備註:

1. Submit the application to our school during the period of 3rd January 2023 (Tuesday) to 17th January 2023 (Tuesday).
申請及遞交表格日期必須為 **2023 年 1 月 3 日(星期二)至 2023 年 1 月 17 日(星期二)**。
2. Please submit the form in person or by mail. All applicants will be granted an interview which will be notified by phone and mail.
請郵寄或親臨本校遞交報名表，所有申請者均獲面試，面試日期將會透過電話及郵寄通知。
3. Admission criteria and weightings 取錄準則及比重:
 - (1) Academic 學業 30%
 - (2) Conduct 操行 30%
 - (3) Extra-curricular Activities 課外活動 15%
 - (4) Interview 面試 25%
4. All applicants must be the students attending Primary 6 for the year of 2023-24.
申請本校中一自行分配學位者，必須為應屆參加中學派位之小學六年級學生。
5. Parents will receive notifications of successful application by 31st March, 2023 if their children are included in the Successful Lists for Discretionary Places.
本校將於 2023 年 3 月 31 日通知正取學生家長其子女獲學校納入其自行分配學位正取學生名單
6. EDB will release the DP and CA results on 11th July 2023.
經本校取錄者於 2023 年 7 月 11 日教育局公布自行分配學位及統一派位結果。
7. Please attach copies of P 5 & P 6 school reports, a recent photo and two reply envelopes.
申請人必須附上原校小五上、下學期成績表副本，相片一張及兩個回郵信封。
8. Copies of certificates of awards or records for extra-curricular activities and community services can be attached as well.
如有獎狀或其他證書，可一併交回副本。

本人(等)已明白此表格只用作申請學位之用，並聲明此表格內的資料及提供之文件全屬正確無訛。

I / We understand that the personal data in this form will only be used for school applications. I / We confirm that the information and the documents I/we provide are true and complete.

Signature of Applicant (student)
申請人(學生) 簽名

Signature of Parent / Guardian
家長 / 監護人 簽名

Date
日期

備註：遞交表格時須附近期學校成績表影印本，正本必須於面試時交本校核對。所有收集之個人資料只用作是次申請用途，所有程序完結後，資料將被銷毀。

Remarks: A photocopy of the recent school academic report should be submitted together with the application form. It is necessary to show the original school academic report during the interview for verification. All personal data collected will solely be utilized for application purposes, and it shall be destroyed after the completion of procedures.